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Raadsplein info/debat Raadzaal 
 
 
Vergadering d.d. 12 november 2018 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 21.15 
Voorzitter Dhr. J. Raap 
Griffier/secretaris Mevr. J. Hagemans 
 
  

1.a. Opening en mededelingen (19.30 – 19.40 uur)  
De voorzitter opent de vergadering.  

1.b. Vaststelling van de agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

2. Debatronde  
3. Bouwstenen zienswijze Lelystad Airport (19.40 – 21.15 uur)  

De meeste fracties zijn positief over de betrokkenheid van de raad, inwoners, 
belangengroepen en de regio in de werkwijze van het college. Daarnaast wordt raadsbreed 
benadrukt dat het belangrijk is om vast te houden aan de gemeenschappelijke lijn die is 
geformuleerd in de brief van juni jl., met als rode draad dat eerst het luchtruim opnieuw 
ingedeeld moet zijn voordat Lelystad Airport open kan. De fracties willen deze lijn in 
meerderheid voortzetten, maar benoemen nog een aantal aandachtspunten, m.n. het belang 
van monitoring en handhaving, de effecten voor de gezondheid en het onderzoek naar de 
waardedaling van woningen en de economische effecten van de luchthaven voor “het oude 
land”.  
De fracties van de PvdA en de SP willen nog een stap verder gaan. Zij vinden de overlast 
van Lelystad Airport voor de regio en inwoners niet acceptabel en de ongebreidelde groei 
van de luchtvaart niet verenigbaar met de klimaatdoelstellingen. Daarom zijn zij van mening 
dat de uitbreidingsplannen voor Lelystad Airport van tafel moeten en willen dit in een extra 
bouwsteen toevoegen aan de zienswijze. Voor dit standpunt is geen meerderheid in de raad. 
Wethouder Dogger geeft in zijn reactie aan blij te zijn met de constructieve bijdragen van de 
raad en benadrukt dat het voor het college essentieel is om in de regio gezamenlijk op te 
blijven trekken richting de minister en Tweede Kamer. Daar zet het college vol op in. Hij kan 
daarom niet toezeggen dat alle opmerkingen die door de raad gemaakt zijn ook worden 
meegenomen in de uiteindelijke zienswijze. 
Na een toelichting op het naderende besluitvormingsproces over Lelystad Airport 
beantwoordt de wethouder nog een aantal vragen van de raad. Hij zegt vervolgens toe dat 
hij in de aanhef van de zienswijze nogmaals het standpunt en de gevoelens van de Zwolse 
raad en het belang van Zwolle zal benadrukken: om de overlast voor de stad te beperken 
moet eerst het luchtruim worden herzien voordat Lelystad Airport open gaat. In de 
bouwstenen voor de zienswijze wil hij in ieder geval het verbod op nacht- en vrachtvluchten 
opnemen en als extra voorwaarde het beperken van het aantal vliegbewegingen tot 10.000 
zolang het luchtruim nog niet is herzien. Ook geeft de wethouder aan zich te kunnen vinden 
in het voorstel om zowel de maatschappelijke kosten- en batenanalyse over de economische 
effecten voor o. a.de regionale recreatie- en toerismesector in Gelderland en Overijssel ( het 
“oude land”) als de mogelijke nadelige effecten voor de woningwaarde op te nemen in de 
zienswijze. Ten slotte zegt de wethouder toe dat hij nader wil kijken naar de vermeende 
foute aannames in het VU-onderzoek naar mogelijke woningwaarde daling in noordoost-



 

Korte terugblik  Pagina 2 van 2 
 

Zwolle. De informatienota kan vervolgens voor kennisgeving worden aangenomen.  
4. Sluiting (21.15 uur)  

De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur.  
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